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1.       Opening en mededelingen.  
 
Toon opent de vergadering en zegt dat dit hopelijk de laatste volledig digitale ALV is. Enkele leden die 
voor het eerst bij de ALV zijn (Lo<e Terwal, Anja Jongbloed en Marjory van der Broeke) stellen zich 
voor. De agenda en het verslag van de vorige vergadering worden vastgesteld. Tom Leenders is 
afwezig wegens familieredenen, en de stadsdeelcommissie Zuid Oost heeK veprlichLngen in het 
stadsdeel. 

  

2.       Verkiezing lijsArekker.  
 
John Leerdam draagt namens de kandidaatstellingscommissie graag Marjolein Moorman voor als 
lijs<rekker. Naar aanleiding van de profielschets heeK zij zich als enige kandidaat gesteld. Allereerst is 
gekeken of zij over de benodigde 50 handtekeningen beschikte en dat is het geval. 

 De commissie draagt Marjolein Moorman met heel veel enthousiasme voor. Marjolein heeK het erg 
goed gedaan als wethouder onderwijs, armoede en inburgering. Haar betrokkenheid, inhoudelijkheid 
en visie zijn zeer uitzonderlijk te noemen. De commissie gelooK dat de PvdA Amsterdam met 
Marjolein een uitzonderlijke en eloquente lijs<rekker heeK die verbindingen binnen en buiten de 
stad weet te leggen. Ze wordt geroemd door wie met haar werkt en breder in de stad. 

 De ALV benoemt Marjolein Moorman daarop bij acclamaLe tot lijs<rekker van de PvdA Amsterdam. 

3.       Speech lijsArekker.  
 
Marjolein dankt de ALV voor het vertrouwen en noemt het lijs<rekkerschap een grote eer. Het is 
vreemd om vanuit huis tot lijs<rekker te worden benoemd, en Marjolein hoopt iedereen snel weer in 
het echt te zien. Ze brengt de vorige lijs<rekkersverkiezingen in herinnering en staat sLl bij het gemis 
van Jeroen van Berkel.  

De PvdA kan trots zijn op de resultaten in het college, zoals het bestrijden van kansenongelijkheid en 
armoede. Eerder vandaag ontmoe<e Marjolein enkele Amsterdammers die een campagne zijn 
begonnen tegen racisme en discriminaLe. Naar aanleiding van hun acLe heeK de Tweede Kamer een 
moLe aangenomen om racisme en discriminaLe in het onderwijs bespreekbaar te maken. Dat geeK 
hoop en ook de PvdA-campagne moet gericht zijn op hoop. Amsterdam moet een stad van kansen 
zijn: kansen om te zijn en te worden wie je wil. Dat staat onder druk. Amsterdam lijkt een Wassenaar 
aan de Amstel te worden, waar je alleen een kans hebt als je het al hebt gemaakt, waar je alleen een 
huis kan krijgen als je al hebt gemaakt. Marjolein maakt zich zorgen over onze kinderen: kunnen zij 
nog een huis vinden? De campagne gaat daarmee over de ziel van Amsterdam. 

Marjolein is trots op het lijs<rekkerschap, maar wil het lijs<rekkerschap niet alleen doen en dat zal 
zeker ook niet gebeuren. Er zit veel energie in de PvdA. De afgelopen jaren zijn er 500 nieuwe leden 
bij gekomen, van wie veel mensen onder de 30. De PvdA is een beweging van mensen die houden 
van onze stad en al die mensen ze<en zich graag in. Laten we met al dat enthousiasme campagne 
voeren om de ziel van de stad te beschermen. 

  

4.       Voordracht nieuwe bestuursleden.  
 
Michiel Emmelkamp legt uit dat het afdelingsbestuur Ljdens de vorige ALV de opdracht heeK 
gekregen om een nieuw vrouwelijk bestuurslid te werven. Het bestuur heeK die opdracht heel 
serieus genomen. Voor dit afdelingsbestuur diversiteit in brede zin een hoge prioriteit. Het bestuur 
heeK acLef kandidaten gezocht, o.a. via het gericht benaderen van netwerken en individuen. Zes 
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leden hebben zich kandidaat gesteld. Naar aanleiding van dit enthousiasme doet het bestuur graag 
een dubbele voordracht.  

Het bestuur draagt graag Anja Jongbloed en Charlo<e van Dixhoorn voor. Anja brengt een leven aan 
vakbondservaring met zich mee. Ze wil de ervaring met o.a. organizen van schoonmakers en 
flexwerkers graag inze<en om de PvdA dichterbij mensen brengen en vanuit de inhoud campagnes 
op te ze<en. Charlo<e werkt bij ArLs. Ze heeK op jonge leeKijd al rijke ervaring in het bedrijfsleven. 
Ze wil die ervaring gebruiken om o.a. de interne organisaLe en strategie te verbeteren. Anja en 
Charlo<e stellen zich daarop kort voor. Anja is al vijf jaar lid van de PvdA. Ze heeK zich kandidaat 
gesteld, omdat ze toenemend wantrouwen in de poliLek ziet en graag mensen vanuit vertrouwen in 
beweging wil brengen. Charlo<e woont sinds kort in Amsterdam, werkt bij ArLs en eerder in het 
bedrijfsleven. Ze wil vanuit haar sociale engagement graag acLef worden en de PvdA helpen. 

Arina Angerman is heel tevreden met de voordracht. Ze vraagt naar waarom het deze keer wel gelukt 
is twee geschikte vrouwelijke kandidaten te vinden. Michiel antwoordt dat het bestuur zeer acLef 
heeK gezocht, en roept nogmaals iedereen uit alle achtergronden op zich voor funcLes kandidaat te 
stellen. 

De vergadering stemt per acclamaLe met de voordracht in. 

5.       Update gemeenteraadsfracIe.  
 
Sofyan praat de leden bij over actuele ontwikkelingen in de gemeenteraad. De PvdA heeK recent 
diverse voorstellen heeK gedaan om huisvesLng betaalbaar te maken, zoals regels om te beperken 
aan wie sociale woningen verkocht mogen worden. Ook over de binnenstad is momenteel veel 
discussie. N.a.v. het voorstel van de burgemeester om coffeehops niet meer toegankelijk voor 
toeristen te maken, heeK de PvdA-fracLe gezegd dat geen geen zin heeK als er geen sprake is van een 
blowverbod. De fracLe heeK ook gepleit voor een masterplan (“Wijkaanpak 3.0”) voor Nieuw-West, 
inclusief investeringen in o.a. huisvesLng en jongeren. Daarnaast loopt in de Raad momenteel een 
Raadsenquete naar het AEB. 

 Jan Jelle de Wit vraagt of het risico voorkomen kan worden dat als sociale huurwoningen alleen maar 
aan bepaalde groepen verkocht mogen worden, ze later alsnog worden doorverkocht. Sofyan zegt dat 
gekeken kan worden naar een bredere benadering, waarbij woningen structureler buiten de markt 
worden gehouden. Marjory van den Broeke maakt zich zorgen dat veel werkende mensen uitwijken 
naar buiten Amsterdam. Er is een tekort aan goedkope woningen. Zou gedacht kunnen worden aan 
nieuwe verenigingen en cooporaLes van burgers die betaalbare woningen realiseren en bewoners 
ook meer zeggenschap geven? Sofyan zegt dat dat in Amsterdam al kleinschalig gebeurt, en dat is de 
toekomst. TegelijkerLjd worden dergelijke verenigingen vaak gevormd door burgers die in staat zijn 
zichzelf te organiseren, terwijl er ook veel mensen zijn die dat niet kunnen. Daarom is het ook 
belangrijk dat corporaLes beter naar mensen luisteren en bijvoorbeeld het onderhoud van huizen 
verbeteren. 

6.       Update wethouder Egbert de Vries.  
 
Egbert de Vries praat de leden bij over zijn eerste periode als wethouder. Juist in een Ljd van Corona 
kwam zijn ervaring met de gemeenteraad goed van pas. De afgelopen Ljd is hard gewerkt aan 
verkeersveiligheid, een uiterst belangrijk thema. Ook heeK het college voorstellen gedaan tegen het 
aantal ongevallen waarbij mensen of voertuigen in Amsterdam te water raken. Er ligt nog een brede 
agenda in de portefeuille verkeer en vervoer. 

 Arina Angerman vraagt naar de verkeersveiligheid van elektrische fietsen. Egbert geeK aan dat dat 
het college inderdaad in de komende periode naar dat thema zal kijken. Simon Deurloo vraagt naar 
de handhaving van de nieuwe regels voor scooters, zoals de helmplicht. Egbert zei dat het college dit 
onderschrijK en een voorstel wil doen voor handhaving via camerasystemen. 
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7.       Update kabinetsformaIe.  
 
Tweede Kamerlid Joris Thijssen praat de ALV bij over de kabinetsformaLe. Sigrid Kaag en Mark Ru<e 
gaan een aanzet schrijven. Er moet bezien worden of dat slechts een tussenstap is om bij de oude 
coaliLe uit te komen, of dat Kaag zich werkelijk wil inze<en PvdA en GroenLinks erbij te halen. Joris 
vindt het bizar en eerlijk gezegd ook schandalig dat Wopke Hoekstra PvdA en GroenLinks in dezelfde 
categorie plaatst als PVV en VVD, en dat het CDA überhaupt niet over de inhoud wil praten. Het 
proces duurt erg lang, na de zomer zijn al vijf maanden verstreken sinds de verkiezingen, en dat is 
niet wenselijk. 

 De toenadering tussen PvdA en GroenLinks gaat zeer goed en dat is erg posiLef. Er is ook tussen de 
fracLeleden veel contact en samenwerking en ook inhoudelijk komen de parLjen dichterbij elkaar. 
Tijdens de fracLedagen komen de fracLes mogelijk een middag bij elkaar. Samenwerking wordt stap 
voor stap en zorgvuldig vormgegeven. Voor besprekingen over een fusie of iets dergelijks is het vroeg, 
want ‘culture eats strategy for breakfast’: als de onderliggende culturen nog niet samenkomen zou 
een eventuele fusie direct stranden. 

 Jolein Baidenmann vraagt naar de ideeën van de Tweede KamerfracLe om de klimaa<ransiLe 
inclusief vorm te geven. Joris geeK aan dat hij om die reden blij is voor de PvdA in de Tweede Kamer 
te zi<en: het is cruciaal dat iedereen mee kan komen in die transiLe. De PvdA wil eerlijk zijn over de 
enorme verandering die dat is en oog hebben voor de kosten. De PvdA wil bijvoorbeeld knokken voor 
werknemers in de fossiele industrie die hun baan kunnen verliezen, bijvoorbeeld door een 
werkgaranLe. Ook het verduurzamen van huizen is ingrijpend en de PvdA is de parLj die opkomt voor 
de lage inkomens die dat niet kunnen betalen. De PvdA heeK daarin al een lange staat van dienst met 
bijvoorbeeld de stadsvernieuwing. 

 Tijmen Hendriksen vraagt Joris om een reacLe op het gelekte nieuwe rapport van het VN-
klimaatpanel IPCC. Joris antwoordt dat dat rapport veel alarmisLscher is dan het vorige rapport, en 
dat is erg schrikken. Het betreK nie<emin een concept en een formele reacLe is daarom lasLg. Egbert 
de Vries vraagt naar de samenwerking met D66. Joris zegt dat die erg goed is, ook op de inhoud op 
onderwerpen. De PvdA heeK wel een ambiLeuzere sociale agenda op het terrein van 
klimaatverandering. 

 Michiel Emmelkamp zegt dat het belangrijk is dat de PvdA helder is over z’n inzet en ook Ljdens 
eventueel meeregeren doorwerkt aan ideeenontwikkeling. Hij vraagt naar de inhoudelijke 
prioriteiten van de PvdA in de formaLe en de belangrijkste inhoudelijke barrieres die in de 
onderhandelingen te verwachten zijn. Joris noemt vanuit zijn eigen portefeuille het sLkstofdossier, 
waarbij dat geen PvdA-issue per se moet zijn, maar de maximumwaarden een breder vastgesteld 
kader worden. Over een aantal prioriteiten lijkt overeenstemming te bestaan, maar is dat onder de 
oppervlakte toch niet het geval. Bijvoorbeeld woningen, waar alle parLjen veel willen bouwen, maar 
onderliggend verschillen bestaan bijvoorbeeld over de verdeling tussen dure en goedkope huizen. 
Ook rond de inkomensverdeling wil de PvdA verdergaande verhoging van het minimumloon dan de 
VVD. De Tweede KamerfracLe wil daarnaast de lessen leren van Ru<e 2. Toen was bijvoorbeeld de 
afspraak dat bij bezuinigingen de laagste inkomens gecompenseerd werden, maar kon dat niet 
worden gevierd als overwinning omdat het meer een reparaLe was. De fracLe vindt het daarom 
belangrijk ome echt iconen te idenLficeren. Een miljonairsbelasLng zou dat kunnen zijn. 

 Arina Angerman vraagt of er voldoende aandacht is voor de genderdimensie in de EU Green Deal. 
Joris zegt dat binnenkort de impact assessment van de Green Deal zal verschijnen. Hij moet het 
antwoord op dit punt schuldig blijven, maar denkt dat het zeker kan helpen. Nathan Roos zegt dat 
wetgeving en specifiek de energiewet vaak in de weg staat van mensen die hun huis wil 
verduurzamen. Joris Thijssen zegt dat dat inderdaad bekend is en aangepakt moet worden. Op dit 
moment zit er echter geen kabinet of meerderheid dat echt de wind eronder heeK en werk wil 
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maken van de klimaa<ransiLe. Maar de Ljd is rijp om dat wel te doen. Het is daarom vooral Ljd voor 
een kabinet dat echt wil. 

8.       Rondvraag.  
 
Flora Breemer dankt vanuit de programmacommissie alle leden die al op een scala aan acLviteiten 
heeK meegedacht over het programma. Ze roept leden op om deel te nemen Ljdens de 
Amsterdamdag van aanstaande zaterdag. Arina Angerman vraagt naar het ledenpanel. Michiel 
Geuzinge vertelt dat twee rondes zijn afgesloten met 350 resp. 280 antwoorden, waarvan sommigen 
zeer uitvoerig. De resultaten worden nog grondig geanalyseerd en zullen daarna worden verspreid. 

  

9.       SluiIng. 

De voorzi<er sluit de vergadering. 


